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『4 F』to your Comfy Casual lifestyle 
 

勝崧纖維有限公司 是專業的 功能性 平織和針織面料供應商, 以 開發&創新為目標，關心環保問題

是個普世價值，秉持 30多年製造生產經驗，實現 Functional功能的、Fashionable時尚的、Friendly

環保的、Future未來的 – “ 4F ” 功能性面料，為服裝品牌、成衣界提供各種契合時尚的、環保回收

材質的、優質的，製作休閒服、登山服、戶外活動服和運動服的面料，打造出屬於您的舒適和清爽的

休閒生活方式。 

 

我們生產高性能的平織和針織面料有:  

耐磨布料 Wear Resistant Fabric 

由 高韌度 高強力 耐磨擦 尼龍紗線 織出來的耐磨布料, 具有超強耐磨性、抗張強度佳、高阻抗性、

良好的抗撕裂及拉力強度。 它提供了持久的耐用性以及自然的柔軟度，幫助其從戶外休閒服到專業

高科技服裝 都能表現其出色的耐磨, 抗起毛球的 “科技”優異性. 

 

石墨烯紗 Graphene Fiber Fabric 

新材質--獨特的石墨烯纖維, 具有 ”健康” 的訴求，因其石墨烯材質會釋放遠紅外線促進血液循環，

並具有絕佳的蓄熱保溫; 釋放的負離子能減少靜電, 並有抗菌、除臭等的功能, 帶給您 “健康” 又 

“恆溫舒適” 的生活. 

 



涼感紗布料 Cooling Yarn Fabric 

我司的 尼龍涼感布料, 是以優良的吸水性紡織原料, 親水涼感材質為原理, 用吸濕排汗的機能效果

來達到清涼舒爽的感受.  優良的 高吸濕 & 高放濕功能，帶來的適度回潮率，藉此來增加 吸濕性 &

涼爽感, 讓身體產生一種 濕度清涼感，並在適當水份的狀況下快速蒸散水分達成涼感、舒適的效果，

帶給您一個 ”舒爽” 生活。 

 

抗菌除臭布 Anti-bacterial deodorant Fabric  

COVID-19 大流行的影響, 讓我們必須思考 抗菌的重要性, 但因為各種菌種的複雜性, 所以這更是

一個複雜的問題, 也是ㄧ門專門的學問. 在新冠肺炎後疫情時代, 我們儘可能的在紡織專業上盡一份

心力, 生產出強效抗菌除臭布料, 藥劑 的耐水洗, 長效性 是重點, 也是我們的 ”心意”.  

                                                

 

萊卡®  LYCRA彈性布 

 

彈性布料能提升服飾的 合身性, 舒適性,  

革新人們的穿衣習慣, 更是一種服飾趨勢.  

萊卡®  LYCRA彈性纖維以其卓越的品質, 

賦予衣物 卓越的彈性, 塑型持久性, 以及 

舒適合身性, 讓衣服隨身而動, 而能深受 

購買者的喜愛.   

選用萊卡®是因為它具有卓越的彈性品質,  

以及它為所有類型服裝給予提供的舒適感,  

也更是一種 “信任”.  

 

 

 

勝崧纖維有限公司 是以 開發 與 創新 為主軸,  以 Functional、Fashionable、Friendly、Future 的

4F 精神來生產製造出多種面料, 進而體現出以 科技、健康、舒爽、心意、信任 的功能性面料, 來

為客人服務.  

 

請參考我司網站: http: // ssfibertex.en.taiwantrade.com ; www.ssfibertex.com 

http://www.ssfibertex.com/
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『4 F』to your Comfy Casual lifestyle 
Sheng Shung Fiber Co., Ltd. is a professional supplier of functional woven and knitted fabrics,  

with the goal of development & innovation,  and concern the Environmental Friendly issue is a 

worldwide value,  adhering to more than 30 years of manufacturing and production experience,  

we have realized the ” 4F ” functional fabrics of  Functional、Fashionable、Friendly、Future,  

to provide a variety of  Fashionable、Recycled-Environmentally-Friendly materials、high-quality 

fabrics for making Casual wear, Mountaineering wear, Outdoor Activity wear and Sportswear for 

Brands and apparel industries, to create your own comfortable and refreshing leisure lifestyle . 

 

We manufacture High-Performance Knitted and Woven fabrics: 

 

Wear Resistant Fabric 

Wear-resistant fabric is made from high-tenacity, high-strength, abrasion-resistant nylon yarn.      

It has super wear resistance, good tensile strength, high resistance, good tearing and tensile strength.  

It provides long-lasting durability coupled with natural softness to help it from outdoor casual wear to 

professional high-tech clothing, it can show its excellent wear-resistance, anti-pilling TECHNOLOGY 

excellence. 

 

Graphene Fiber Fabric 

Unique Graphene Fibers of new material, it has the appeal of "health", because its graphene material 

can release far-infrared-rays to promote blood circulation, and has excellent heat storage and heat 

preservation;  The negative ions released can reduce static electricity and have antibacterial and 

deodorizing functions, that bringing you a 『HEALTHY』 and 『constant temperature and 

comfortable』life. 



Cooling Yarn Fabric 

Our nylon cooling fabric is based on the textile material with good water absorption and the principle 

of hydrophilic cool feeling, and uses the function of moisture absorption and perspiration to achieve a 

cool feeling.   Its excellent high moisture absorption & high moisture release function brings 

moderate moisture regain,  so as to increase moisture absorption & cool feeling,  let the body feel a 

cool feeling of humidity,  and quickly evaporate water under the appropriate moisture condition to 

achieve cool feeling, comfortable effect, to bring you a COMFORT life. 

 

 

Anti-bacterial deodorant Fabric 

The impact of the COVID-19 pandemic has made us think about the importance of anti-bacterial, but 

because of the complexity of various bacterial species, this is a complicated issue and it is also a 

specialized field knowledge; In the post-epidemic era of COVID-19, we try our best to do our best in 

the textile industry to produce strong anti-bacterial and deodorizing fabrics.  The wash-ability and 

long-lasting properties of the chemical are the key points and that’s also our INTENTION. 

 

LYCRA®  Stretch Fabric 
 

Stretch fabrics can improve the body-fit & 

comfort of garment, innovate people's dressing 

habits, and it is also a clothing trend. 

LYCRA®  elastic fiber, with its excellent quality, 

endows clothes with excellent elasticity, 

long-lasting shape, and comfortable fit, allowing 

the clothes to move with you, and that is deeply 

loved by buyers. 

To choose it because of for its excellent quality of 

elasticity and the comfort, and it delivers for the 

all types of apparel, is more a TRUST. 

  

Sheng Shung Fiber Co., Ltd. takes development and innovation as the central goal, and produce a 

variety of fabrics with the 4F spirit of Functional、Fashionable、Friendly、Future.     

And then, it reflects to serve customers with functional fabrics of TECHNOLOGY、 HEALTH、 

COMFORT、 INTENTION and TRUST. 

 

Please refer to our website: http: // ssfibertex.en.taiwantrade.com ; www.ssfibertex.com  

http://www.ssfibertex.com/

